
 
 

 

Referat årsmøde, Forum 2022 
 
Formanden, Dorthe Bendtsen, bød velkommen til årsmødet 2022 og henviste til Forums 
vedtægter for den faste dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent 
2. Valg af referent 
3. Året der gik 
4. Regnskab og fastsættelse af kontingent 
5. Valg af bestyrelse 
6. Fastsættelse af tidspunkt for efterfølgende års FORUM 
7. Behandling af indkomne forslag/idéer 
8. Eventuelt 
 
1. Valg af dirigent: Dorthe blev valgt. 

2. Valg af referent: Sekretæren, Thomas, blev valgt [efterfølgende er referatet skrevet af 

Dorthe] 

3. Året der gik v. Dorthe: 

a. Det lykkedes heldigvis at holde Forum 2021 efter corona, og det blev en god 

debut på den nye arkitektskole. 

b. Siden har bestyrelsen afholdt to fysiske og to online bestyrelsesmøder. 

c. Dorthe beklagede, at det endelige program blev udsendt meget sent – besty-

relsesarbejdet skal gøres i fritiden, og ikke alting går op, som bestyrelsen 

gerne vil have det. Derfor er det godt, at Forum altid afholdes den fjerde 

weekend i september, så man altid kan sætte kryds i kalenderen uafhængigt 

af programmet. 

d. Bestyrelsen havde fået at vide, at programmet ikke nåede ud til alle på mail 

og mindede om at melde sig til nyhedsbrevet på Forums hjemmeside, så 

man modtager nyhedsmails, herunder mail med programmet – bestyrelsen 

sender kun ganske få mails ud, så ingen risikerer at blive spammet. 

e. Dorthe opfordrede også til at følge med i Forums Facebook-gruppe – her bli-

ver årets program slået op, og her kan alle i øvrigt lægge noget op, hvis man 

mangler ansatte eller gode råd til et eller andet restaureringsfagligt. 

f. Bestyrelsen har udover at planlægge årets Forum, som er hovedopgaven, og-

så været i gang med diverse oprydning i filer og mapper, opdateringer af 

hjemmeside og tilmeldingssystem osv., og det arbejde fortsætter. 

g. Fordi Forum stadig er noget nyt på den nye arkitektskole, er bestyrelsen også 

stadig i gang med at skabe gode og faste kontakter til skolebetjente, trykkeri 

og kantine, så ønsker og muligheder efterhånden bliver finjusteret. 

h. Bestyrelsen har talt meget om de generelle prisstigninger, som allerede blev 

omtalt til Forum 2021, og hvordan der kan spares på udgifterne, så Forum 

ikke bliver for dyrt at deltage i – se pkt. 4. 

i. Noget ganske andet fra året, der gik: Dorthe fortalte, at det også var i det for-

løbne år, at underviser og senere professor for fagområdet, Gert Bech-

Nielsen, gik bort. Bestyrelsen ville gerne nævne Gert og vise taknemmelig-

hed for, at han lige så længe, han kunne, var en trofast støtte af og deltager i 

Forum – og Forum sendte selvfølgelig en buket til hans begravelse. 

 



4. Regnskab og fastsættelse af kontingent v. kasserer Jonas:  

a. Årsopgørelsen for Forum 2021 bogfører indtægter i form af deltagerbetaling 

for på i alt kr. 54.475,00 og udgifter på kr. 64.408,34, som gav et under-

skud på kr. -9.933,34.  

For Forum 2022 budgetteres med kr. 46.950,00 i indtægter, kr. 58.349,28 i 

udgifter og et underskud på kr. -11.399,28. 

Regnskabet blev godkendt. 

b. De høje omkostninger til foreningens bankkonto, er medvirkende til de sene-

ste års underskud. Bestyrelsen forsøger at finde løsninger. 

c. Det er bevidst, at bestyrelsen gennem årene har oparbejdet et overskud, så 

der er en sikkerhed til evt. dårlige tider – det har der været brug for de se-

neste år, hvor det enkelte Forum-arrangement har givet underskud. 

d. Kontingentet fastholdes på nuværende niveau. 

5. Valg af bestyrelse v. Dorthe: 

a. Bestyrelsen havde ikke modtaget uopfordrede henvendelser fra nogen, der 

ønskede at stille op til bestyrelsen – i henhold til vedtægterne skal man 

henvende sig senest 14 dage inden årsmødet, hvis man ønsker at stille op. 

b. I år var Ann, Thomas, Signe og Dorthe på valg.  

Signe og Dorthe modtog genvalg og blev enstemmigt valgt.  

Bestyrelsen måtte desværre sige farvel til både Ann og Thomas, der pga. 

travlhed ønskede at gå ud af bestyrelsesarbejdet. Thomas havde været med 

i bestyrelsen, siden han kom ind som studentermedlem i 2015, og havde 

bl.a. været sekretær – Ann havde været med i bestyrelsen, siden hun kom 

ind som studentermedlem i 2010, og havde bl.a. været den faste kontakt-

person til kantinen, så det var nogle gode, trofaste kræfter, der skulle siges 

farvel til, og formanden udtrykte bestyrelsens tak for indsatsen. 

Heldigvis ønskede to personer at stille op, nemlig to tidligere studenter-

medlemmer, afgående studentermedlem Aida samt Ida Elland. Begge blev 

enstemmigt valgt. Herefter ser bestyrelsen således ud: Jonas, Birgitte, Sig-

ne, Dorthe og de to nye Aida og Ida.  

c. I bestyrelsen sidder også et studentermedlem, som ikke er på valg, men ud-

peges af bestyrelsen; der blev budt velkommen til Cecillie Riis Christiansen. 

6. Fastsættelse af tidspunkt for efterfølgende års FORUM v. Dorthe: 

a. Som altid den fjerde weekend i september, dvs. d. 22.-23. sept. 2023. 

7. Behandling af indkomne forslag/idéer v. Dorthe: 

a. Forslag skal jf. vedtægterne være bestyrelsen i hænde senest 14 dage inden 

Forum – der var ikke indkommet forslag. 

8. Eventuelt v. Dorthe: 

a. Der var ingen emner under eventuelt. 

 
 


